
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 22.08.2018 Afdeling 1 Dybbølvej 
 
Tilstedeværende: Maj-Britt, Michele, Jannie 
 

 
 
Årsberetning – vi gennemgik året med input til årsberetningen. 
 
Renovering – der skal tages kontakt til Arkitekt Erik Rønde Andersen ang. opgangene. 
 
Afdelingsmødet - planlægning indkøb mv. 
 
Bestyrelsen ændrer mødedag til første torsdag i hver måned. 
 
Næste ordinære bestyrelsesmøde er sammenlagt med afdelingsmødet d. 6. september 
 
Næste møde torsdag d. 4. oktober kl. 18.30 


